
Referat af bestyrelsesmøde i Solbakkens Grundejerforening. 
 
Sted: Inside 
 
Tidspunkt: 11.aug. 2009 
 
Mødedeltagere: 

Flemming Aagaard, 17 
Knud Hansen, 44 
Henning Espersen, 52 
Petrine Poulsen, 21 
Charlotte Sørensen, 82 
Peter de Place Rimmen, 20 

 
Afbud: 

 
Emner vi drøftede: 
 

• Manglende kontingent betaling fra 3 husstande, trods 2 rykkere! 

• Manglende aktiviteter fra kommunen vedr: 
o Asfalt mangler endnu at blive lappet 
o 2? vejtræer mangler at blive plantet 

� Mail modtaget efter mødet, der bekræfter at der bliver plantet træer i efteråret 
og at den ansvarlige for asfalten først kommer fra ferie mandag. 

 

• Containere er bestilt til 16. 17. & 18. oktober 2009. 

• Nyhedsbrev udsendt i april. 

• To fra bestyrelsen deltog i kommunens brugergruppemøde vedr affald. Referat lægges på 
hjemmesiden (Knud). 

• Vedr fællesarealet snakker Knud med ejerne af Selskabsvejen 1 for anvendelse af arealet. 

• Forslag vedr dyrehegn mellem fællesarealet og tilstødende grunde blev drøftet. Det blev 
besluttet at der ikke er et grundlag for at arbejde videre med sagen. Det må derfor være den 
enkelte grundejer, der bør beskytte sin have imod dådyrerne, hvis de har et sådant ønske for 
beskyttelse af havens flora. 
 

 
Med venlig hilsen 
Peter de Place Rimmen, 20 
 
 
NB: Husk at sætte generalforsamlingen den 18. november i kalænderen. 
 


